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Dagsorden for ordinære grupperådsmøder 
 

Dagsorden jf. Det Danske Spejderkorps’ vedtægter § 64 

1. Valg af dirigent og referent 

 Bestyrelsen foreslår Tanja til dirigent og Manja til referent  

 Grupperådet vælger Tanja og Manja til hhv. dirigent og referent.  

 Grupperådsmødet er indkaldt 05/02-23, derved er mødet lovlig indkaldt.  
 

2. Fremlæggelse af bestyrelsens og gruppeledernes beretning 
 

Grupperådet godkender bestyrelsens og gruppeledernes beretning. 
 
Bestyrelsens og gruppeledernes beretning kan findes på hjemmesiden.  

 
3. Fremlæggelse og godkendelse af årsregnskabet for 2022 

 
Årsregnskabet for 2022 kan findes på hjemmesiden.  
 
Spørgsmål: Der er for arrangementer og aktiviteter en difference på 16.000 kr. på udgifter. 
Dette skyldes leje på Spejd Niløse for samrådet i Kalundborg kommune.  
 
Vil det være muligt at flytte forsikringsselskab for at sparre penge?  
Det kan godt være, det skal undersøges.  
 
Kommer pengene fra Høng over til Gørlev? 
På nuværende tidspunkt forsætter Høng som en sovende gruppe. Hvis en gruppe lukkes 
ned, går pengene reelt set til divisionen og kommunen overtager den grund de ejer.  
 
Skal vi som ledere stramme op og købe færre ting til almindelige møder, for at vi ikke 
ender med så stort et underskud igen?  
Der bliver på nuværende tidspunkt ikke brugt specielt mange penge på de ugentlige 
møder. Det er især strømmen der tager en stor del af budgettet.  
 
Hvor mange børn skal vi op på for at gruppen går i break even?  
10 spejdere vil kunne gøre meget, det er optil 900 kr. mere pr. barn, som vil gå i kassen.  
 
 
Grupperådet godkender årsregnskabet for 2022. 

 
4. Vedtagelse af kontingent for det kommende år 2024 

 
Bestyrelsen foreslår at kontingentet fastholdes på nuværende niveau.  

https://ddsgoerlev.dk/referat-af-grupperaadsmoede-2023
https://ddsgoerlev.dk/referat-af-grupperaadsmoede-2023
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Grupperådet fastsætter kontingentet for 2024 til samme niveau som i 2023.  
 

5. Reviderede budget for 2023 præsenteres 
 
Hvorfor er budgettet til strøm, vand og varme sat til 15.000 kr. når vi har haft underskud? 
Fordi elpriserne er på vej ned igen.  
 
Grupperådet godkender det reviderede budget for 2023. 

 
6. Fremlæggelse og godkendelse af budget for 2024 

 
Grupperådet godkender budgettet for 2024. 

 
7. Behandling af indkomne forslag 

 
Der er ingen indkomne forslag.  

 
8. Fastsættelse af antal pladser i bestyrelsen. 

 
Bestyrelsen foreslår 13 pladser i bestyrelsen. 
Der har hidtil været 4 unge, 4 ledere, 4 forældre og kasserer.  
 
Vi stræber efter at være ligeligt fordelt, unge, forældre og ledere imellem. Er dette ikke 
muligt fylder vi pladserne op.  
 
Nyt forslag er 10 pladser i bestyrelsen.  
 
Grupperådet fastsætter 10 pladser i bestyrelsen. 

 
9. Valg til bestyrelsen (gælder for en toårig periode) 

 
Forældre:  
Bo genopstiller ikke.   
Kim genopstiller, hvis ikke der er andre forældre der hellere vil. 
Ann-Sofie opstiller til grupperådet som forældre.  
 
Unge:  
Viggo genopstiller ikke 
Simon genopstiller ikke 
 
Ledere:  
Manja genopstiller 
Karen genopstiller 
Claus genopstiller 
Liv genopstiller ikke 
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Grupperådet vælger Ann-Sofie, Kim, Manja, Karen og Claus til bestyrelsen.  

 
10. Valg af revisor og evt. revisorsuppleant (gælder for en etårig periode) 

 
Lene genopstiller.  
 
Grupperådet vælger Lene som revisor.  

 
11. Valg af fem stemmeberettigede til divisionsrådsmødet (gælder for en etårig periode) 

 
Jeppe, Manja, Karen, Asbjørn og Claus stiller op til divisionsrådet.  
 
Grupperådet vælger de fem ovenstående til divisionsrådet.  

 
12. Valg af to stemmeberettigede til korpsrådsmødet (gælder for en etårig periode) 

 
Manja, Viggo og Asbjørn stiller op til korpsrådsmødet.  
 
Grupperådet vælger til Manja og Viggo korpsrådet.  

 
13. Eventuelt 

 
Det er det definitivt sidste år Rune er kasserer, derfor skal der i 2024 findes en ny. Er man 
interesseret så tag fat i Rune, så kan I kigge på det sammen.  
 
Det kan være bestyrelsen skal engagere sig i at søge fonde. Der er en masse penge at 
hente.  
 
Kommunen har opsagt affaldsindsamling med foreninger. Derfor er vi som privatpersoner, 
nødt til at tage skraldet med hjem. Derfor kan I opleve at jeres barn får en pose skrald 
med hjem, indtil vi finder en mere permanent løsning. 

 

 

    


